
 
 
 
 
Vragen NZA procedure Hofpoort commissie Algemeen 8 oktober 
 
Geacht college, 
 
Het fusietraject tussen het Hofpoort en het Sint Antonius ligt zoals bekend voor ter 
boordeling bij de NZA. Tot ieders verrassing werd begin juli bericht dat men meer tijd 
nodig had voor het beoordelen van de fusie en dat het proces na de zomer werd 
voortgezet. Tevens had de NZA aanvullende vragen over de fusie. 
 
Inmiddels is de maand september zo goed als om, en is er op dit moment geen nieuwe 
informatie beschikbaar vanuit Hofpoort, Antonius, clientenraad of NZA. Er is sprake van 
totale radiostilte. Recent is wel gebleken dat de Maartenskliniek niet langer in Woerden 
zal blijven door de fusie. 
 
De fractie van STERK Woerden vat deze radiostilte en aanvullende vragen over de fusie 
op als een teken dat er procedurele problemen zijn ontstaan. 
 
De fractie heeft de volgende vragen aan ons college: 
 

1. Welke informatie heeft het college over de stand van zaken van de beoordeling 
van de fusie door de NZA? 

2. Heeft u meer informatie welke aanvullende vragen over de fusie zijn gesteld? 
3. Op welke wijze interpreteert het college de radiostilte en voortdurende 

toetsingsprocedure die alle reguliere termijnen inmiddels heeft overschreden? 
 
Namens de fractie van STERK Woerden, 
 
Elias Bom 


